



Medina Surgery Center

### သန့်အတတ်ဟ်ဖျါ

Medina တၢ်ကွဲးကါဝဲလီၢ်အံၤ အၢ်လီၤတူၢ်လိာ်ဝဲလၢ ကဟ့ၣ်လီၤ ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤ လၢအဘၣ်လိာ်သးဒီး ပုၤတၢ်အတၢ်လိာ်ဘၣ်တဖၣ်, လၢတအိၣ်ဒီးတၢ်ကွၢ်မၢ်တၢ် ဒိသန့ထီၣ်သးလၢ ကလုာ်ဒုၣ်အတၢ်လီၤစၢၤ, သးနီၣ်, တၢ်ကဲမုၢ်ခွါ, ဖံးဘၣ်လွဲၣ်, ကလုာ်ဒုၣ်အဂံၢ်ထံး, ထံကီၢ်လၢအဟဲဝဲ, တၢ်ကဲထံဖိကီၢ်ဖိ, နီၢ်ကစၢ်ကျိၣ်, တၢ်ဘျုးတၢ်ဘါ, ကွဲးကွဲၣ်, နီၢ်ခိၣ်ကွၢ်ဂီၤတဂ့ၤ, တၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့, တၢ်ဖံးတၢ်မၤ မ့တမ့ၢ် ပုၤကွဲးဖိအပတီၢ်, တၢ်ဟ်လီၤအလီၢ်, တၢ်ဘၣ်ထွဲ, တၢ်အုၣ်ကီၤအတၢ်ဟ့ၣ်ဘူးဟ့ၣ်လဲ, အပုၤတၢ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ကွၢ်တလီၤအဂၤလၢအလီၤဆီလိာ်သးတဖၣ်အဖီခိၣ်ဘၣ်.

### ကျိၣ်စ့တၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ (Financial Assistance Program)

Medina တၢ်ကွဲးကါဝဲလီၢ် (Medina Surgery Center)အံၤ သ့ၣ်ညါဟ်ပနီၣ်ဝဲ တၢ်ကီၢ်တၢ်ခဲလၢ ဆူၣ်ချ့တၢ်ကီၢ်တၢ်ခဲလၢတၢ်တပလီၢ်သ့ၣ်ပလီၢ်သးအပူၤအံၤ ဒုးကဲထီၣ်ဝဲသ့ လၢနကျိၣ်စ့အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပအိၣ်ဖဲအံၤလၢပကဟ့ၣ်တၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်လီၤ. နီၢ်နီၢ်န့ၣ်, ပုၤဆါလၢတအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤသ့ၣ်တဖၣ် ကြၢးဝဲဘၣ်ဝဲဒီး တၢ်မၤစ့ၤလီၤအဘူးအလဲအဂီၢ်လီၤ.

### ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤ လၢပုၤဆါတဖၣ် ဒီးအဟံၣ်ဖိဃီဖိတဖၣ်အဂီၢ် (Financial Help for Patients and Their Families)

ပဟ့ၣ်လီၤကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤ ဆူၣ်ပုၤဆါလၢတအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤ ဒီးဒီးန့ၣ်ဘၣ်တၢ်အုၣ်ကီၤတလၢတပုၤတဖၣ် ခီဖျါတၢ်ထံၣ်လိာ်သကိးသးဖုၣ်ကိာ်ဒီးပကျိၣ်စ့အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. ဒိသးန့ၣ်ထီၣ်သးလၢ နဒီးန့ၣ်ဘၣ်အဘူးအလဲအဖီခိၣ်န့ၣ်, နကြၢးဝဲဘၣ်ဝဲသ့ဒီး —

- တၢ်ကွၢ်ထွဲကလီ
- တၢ်မၤစ့ၤလီၤအဘူးအလဲ
- တၢ်ဟ့ၣ်အဘူးအလဲတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ လၢတအိၣ်ဒီးစ့အအုၣ်

ပုၤဆါ ဒီးအပုၤကတိၤခဲးန့ၢ်တၢ်သ့ၣ်တဖၣ် ကွၢ်ဝဲတၢ်ဃုထၢလၢ တၢ်ဒီးန့ၢ်အီၤသ့တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤကိးဂၤ ဟ့ၣ်ဆူၣ်ချ့တၢ်ကွၢ်ထွဲအတၢ်တိၤစၢၤမၤစၢၤအဘျးအလဲတန့ၢ်ဘၣ်န့ၣ် ပနၢ်ပၢၢ်လီၤ. ပအိၣ်ဖဲအံၤ လၢပကဟ့ၣ်လီၤတၢ်ဃုထၢတဖၣ် ဒီးမၤစၢၤပုၤလၢ တအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤ မ့တမ့ၢ် ဒီးန့ၢ်တၢ်အုၣ်ကီၤ တလၢတပျဲတဖၣ် ဒီးဒ်သိးကတိၤစၢၤမၤစၢၤတၢ်ဒ်ပုၤဆါအပုၤကတိၤခဲးန့ၢ်တၢ်တဖၣ်အသိးန့ၣ်လီၤ.

**တနံၣ်တဘျီ ကီၢ်စၢၤဖျိၣ်တၢ်ဖျိၣ်တၢ်ယၢ်တၢ်န့ၣ်ကျဲတဖၣ် (Annual Federal Poverty Guidelines)**

ပုၤဆါအံၤ မ့ၢ်တတုၤထီၣ်ဘးဆူ ကီၢ်စၢၤဖျိၣ်တၢ်မၤစၢၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ လၢတၢ်ဒီးန့ၢ်အီၤသ့တဖၣ် အနီၣ်ထီၣ်ဘၣ်န့ၣ်, Medina တၢ်ကွဲးတၢ်ကါလီၢ်ခါၣ်သးအံၤ ကဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤလီၤအဘျးအလဲလၢပုၤဆါအဂီၢ် ဒီဖျိတၢ်စူးကါ တၢ်အဘျးအလဲနီၣ်ထီၣ် ဒီးသန့ထီၣ်သးလၢ ကီၢ်စၢၤဖျိၣ်တၢ်ဖျိၣ်တၢ်ယၢ်တၢ်န့ၣ်ကျဲတဖၣ်အဖီခိၣ်န့ၣ်လီၤ.

ကီၢ်စၢၤဖျိၣ်တၢ်ဖျိၣ်တၢ်ယၢ်တၢ်န့ၣ်ကျဲတဖၣ် အံၤ တနံၣ်ဘၣ်တနံၣ်န့ၣ် စးထီၣ်သးဖဲ မုၢ်နံၤမုၢ်သီလၢ တၢ်ဟံၣ်ဖျါထီၣ်အီၤဖဲ ကီၢ်စၢၤဖျိၣ်တၢ်ဆဲးလီၤမံၤ (Federal Register) အပူၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကြၢၤးတၢ်ဘၣ် လၢတၢ်တိၤစၢၤမၤစၢၤ ဖဲမုၢ်နံၤအဝဲန့ၣ် မ့တမ့ၢ် မုၢ်နံၤအဝဲန့ၣ်ဝံၤအလီၢ်ခံအံၤ တၢ်ကဘၣ် စံၣ်ညီၣ်တံၢ်အီၤဒီဖျိ တၢ်န့ၣ်ကျဲလၢအသိတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်တိၤစၢၤမၤစၢၤ မုၢ်နံၤမုၢ်သီတဖၣ် လၢတချုးမုၢ်နံၤမုၢ်သီအဝဲန့ၣ်န့ၣ် တၢ်ကြၢၤးစံၣ်ညီၣ်တံၢ်အီၤ ဒီဖျိတၢ်န့ၣ်ကျဲလၢအလီၢ်လံၤန့ၣ်လီၤ.

- ပဟ့ၣ်လီၤတၢ်ကွၢ်ထွဲလၢအကလီ ဆူပုၤလၢအဒီးန့ၢ်ဘၣ်အဘျးအလဲအါန့ၢ် ကီၢ်စၢၤဖျိၣ်တၢ်ဖျိၣ်တၢ်ယၢ်တၢ်န့ၣ်ကျဲ ခံဘျီန့ၣ်လီၤ.
- ပဟ့ၣ်လီၤတၢ်ကွၢ်ထွဲ လၢတၢ်မၤစၢၤလီၤအဘျးအလဲအါအါ ဆူပုၤလၢအဒီးန့ၢ်ဘၣ်အဘျးအလဲအါန့ၢ် ကီၢ်စၢၤဖျိၣ်တၢ်ဖျိၣ်တၢ်ယၢ်တၢ်န့ၣ်ကျဲ လွံၣ်ဘျီန့ၣ်လီၤ.
- ပဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤလီၤအဘျးအလဲ ဆူပုၤလၢပအာ်လီၤတူၢ်လိာ်အီၤ ဒ်ကမျၢၢ်တၢ်အုၣ်ကီၤခိပနံၣ်အသိး လၢပုၤဆါလၢအဒီးန့ၢ်ဘၣ်အဘျးအလဲ အါန့ၢ် ကီၢ်စၢၤဖျိၣ်တၢ်ဖျိၣ်တၢ်ယၢ်တၢ်န့ၣ်ကျဲ လွံၣ်ဘျီန့ၣ်လီၤ.

Medina တၢ်ကွဲးတၢ်ကါဝဲလီၢ်အံၤ ရ့ၤလိာ်မၤသကိးတၢ်ဒီး ပုၤဆါခဲလၢ် လၢတၢ်အဲၣ်တၢ်ကွဲၣ်, တၢ်အသ့သ့ၣ်လၢကပီၤ, ဒီး တၢ်ယူးယိၣ်ဟံၣ်ကဲ စးထီၣ်လၢ တၢ်ဆါဟံၣ်လီၢ်မံခိၣ် တုၤလီၤဆူ တၢ်ဟ့ၣ်အဘျးအလဲဝဲဒၤန့ၣ်လီၤ.

လံာ်ပတံထီၣ်သ့ၣ်တဖၣ်အံၤ တၢ်ဒီးန့ၢ်အီၤသ့ ဖဲတချုးတၢ်ဆဲးလီၤမံၤ အကျိၤအကျဲန့ၣ်လီၤ.  
န့ၢ်မ့ၢ်လိာ်ဘၣ်တၢ်မၤစၢၤလၢတၢ်ကမၤလၢပုၤလံာ်အဒိအံၤ, အိၣ်ဒီးတၢ်သံကွၢ်တဖၣ်, မ့တမ့ၢ်  
အဲၣ်ဒီးကတိၤသကိးတၢ်လီၤလီၤ ဒီးပုၤကတိၤခဲးန့ၢ်တၢ်န့ၣ်, ဝံသးစူၤကိး (330) 952-0014 တက့ၢ်.  
ပအိၣ်ဖဲအံၤ လၢပကဟ့ၣ်တၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်လီၤ. န့ၢ်မ့ၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်သံကွၢ်တဖၣ်  
ဘၣ်ဃးနတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်လၢတၢ်ကဟ့ၣ်အဘူးအလဲ မ့တမ့ၢ် ဘၣ်ဃးတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤလၢတၢ်ဒီးန့ၢ်အီၤသ့န့ၣ်,  
ဝံသးစူၤကိးလီၤတဲစိတက့ၢ်. ပမၤသကိးတၢ်ဒီးပုၤဆါတဂၤစ့ၣ်စ့ၣ် ဒ်သိးကမၤစၢၤတုၤထီၣ်ဘးပုၤတဂၤစ့ၣ်စ့ၣ်  
အတၢ်လိာ်ဘၣ်တဖၣ် ဒီးတၢ်အိၣ်သးတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

**ဂံၢ်ဒိၣ်ထံး တၢ်ဂံၢ်ဒွဲးအဘူးအလဲ လၢတၢ်ဃုအီၤလၢပုၤဆါတဖၣ်အအိၣ် -**

အစ့ၤကတၢ် တနံၣ်တဘျီအတီၢ်ပူၤန့ၣ်, Medina တၢ်ကွဲးကါဝဲၤလီၢ်အံၤ ဂံၢ်ဒွဲးဝဲ AGB မျးကယၤ  
ဒီးသန့ထီၣ်သးလၢ အပူၤကွံာ် တၢ်မၤအကျိၤအကွံာ် (ဒ်တၢ်ဟံၣ်ဖျါထီၣ်အီၤခီဖျိ Treasury တၢ်သိၣ်တၢ်သီ ဖဲ  
1986 တၢ်ကရၢကရိပူၤစ့ၣ်စ့ၣ်သ့ သဲစး အတၢ်နီၤဖး 501(r) အဖီလၢာ်, ဒ်တၢ်ဘျီဂ့ၤထီၣ်အီၤအသိး).

Medina တၢ်ကွဲးတၢ်ကါဝဲၤလီၢ်အံၤ စူးကါဝဲတၢ်ကွၢ်ကဒါက့ၤတၢ်မၤအကျဲသန့ ဒီးသန့ထီၣ်အသးလၢ  
တၢ်ဃုထီၣ်လၢတၢ်ပုၤအီၤလၢ Medicare တၢ်မၤစၢၤအပုၤဖဲတၢ်ဟ့ၣ်ကဒါက့ၤလၢ 12 လၢအကတီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ပုၤအကြၢးအဘၣ်လၢအအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤဟ့ၣ်အဘူးအလဲသ့ၣ်တဖၣ်အံၤ တအိၣ်ဒီးမ့ၢ်ဒါလၢ  
ကဟ့ၣ်အဘူးအလဲ လၢအနီၢ်ကစၢ် အါန့ၢ် AGB ဖဲလၢတၢ်အဘူးအလဲခဲလၢာ်အံၤ ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်အီၤခီဖျိ  
ဆူၣ်ချ့တၢ်အုၣ်ကီၤဝံၤအခါန့ၣ်လီၤ.

Medina တၢ်ကွဲးကါဝဲၤလီၢ်အံၤ တဃုအဘူးအလဲ မ့တမ့ၢ် တမုၢ်လၢဝဲ တၢ်ဟ့ၣ်အဘူးအလဲခဲလၢယ  
လၢပုၤတဂၤစ့ၣ်စ့ၣ် လၢအကြၢးဝဲဘၣ်ဝဲလၢဆူၣ်ချ့တၢ်မၤစၢၤ ဖဲဖီလစံၣ်အဖီလၢာ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

အကျိၤအကျဲတဖၣ်လၢတၢ်ကဟံၣ်ဖျါထီၣ် ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ လၢကမျၢၢ်မဲာ်ညါ -

- Medina တၢ်ကွဲးကါဝဲၤလီၢ်အံၤ ဒုးအိၣ်ထီၣ်ဖီလစံၣ်, လံာ်ပတံထီၣ်အဒိ ဒီး  
တၢ်ကွဲးဖျိၣ်လၢတၢ်န့ၢ်ပၢၢ်အီၤညီ ဘၣ်ဃးဒီးဖီလစံၣ် လၢတၢ်ဒီးန့ၢ်အီၤသ့ဖဲ ပုၤယဲၤသန့အလီၤန့ၣ်လီၤ
  - ပုၤယဲၤသန့ <https://www.summahealth.org/medinasurgerycenter>
  - တၢ်ပနီၣ်သ့ၣ်တဖၣ် ဖဲတၢ်ဆဲးလီၤမံၤအလီၢ်.

တၢ်ဃုအဘျးအလဲ ဒီးတၢ်ထၢဖျိအဘျးအလဲ ဖီလစံာ်

ကျိာ်စ့ဂ့ၢ်ဝီပုၤတဲစၢၤတၢ်(တဖၣ်)

ကျိာ်စ့ဂ့ၢ်ဝီပုၤတဲစၢၤတၢ်တဖၣ် အိၣ်လၢကစံးဆၢနတၢ်သံကွၢ်အဂီၢ်ဘၣ်ဃး Medina တၢ်ကွဲးတၢ်ကါဝဲၤလီၢ် ကျိာ်စ့တၢ်မၤစၢၤအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ, တၢ်ဘျးတၢ်လဲတၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲၤလီၤတဖၣ်, တၢ်ကျၢၢ်ဘၢမၤစၢၤတၢ်အုၣ်ကီၤ, Medicare ဒီးကျိာ်စ့ဂ့ၢ်ဝီ တၢ်သံကွၢ်သံဒီးအဂၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

လၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအါထီၣ်ဘၣ်ဃးဒီးကျိာ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤအဂီၢ်, ဝံသးစူၤကိး -

- Medina တၢ်ကွဲးတၢ်ကါဝဲၤလီၢ် (330) 952-0014

နစူးကါလီတဲစိအံၤလၢတၢ်ကဃုထီၣ် လံာ်ပတံထီၣ်သ့ဝဲန့ၣ်လီၤ.

ပုၤကတိၤစၢၤတၢ်ဖိအံၤ အိၣ်ဝဲလၢ မုၢ်တနံၤ တုၤ မုၢ်ယဲၢ်နံၤ စးထီၣ်လၢဂီၤခီ 8:00 န့ၣ်ရံၣ် တုၤဟါခီ 4:30 န့ၣ်ရံၣ်န့ၣ်လီၤ.